
 Bebru pagasta Iedzīvotāju padomes protokols Nr. 3  

 

2024. gada 19.novembrī  plkst. 18.00 Bebru pagasta pārvaldes telpās. 

Piedalās: Jolanta Arāja, Justīne Bite, Ilmārs Klaužs, Sarmīte Plūme, Sarmīte Rode, Zita 

Šteinberga, Artis Zvejnieks. Nepiedalās: Maija Zeilāne, Māris Riekstiņš. 

Piedalās astoņi Bebru pagasta iedzīvotāji. Uzaicināta un piedalās Kokneses apvienības pārvaldes 

vadītāja Agrita Vagoliņa. Piedalās Bebru pagasta pakalpojumu centra vadītāja Jolanta Mašinska 

un Kokneses apvienības pārvaldes komunālās nodaļas vadītāja Benita Peciņa.  

Sapulci vada Bebru pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Ilmārs Klaužs. 

 

Darba kārtība 

1. Ilmārs Klaužs informē par iespējamiem projektiem,  ko varētu realizēt ar Aizkraukles novada 

līdzdalības budžetu 2025. g. (to nosaka Pašvaldību likums; konkrēts Aizkraukles novada 

nolikums vēl nav pieejams).  Lielajiem projektiem, par ko balsos visa novada iedzīvotāji, iesaka 

virzīt stieņu sekciju izvietošanu Bebru stadionā, kas būtu piemērota dažādām vecuma grupām. 

Projekta izmaksas ir apzinātas – EUR 15 893. Atbilstoša vieta stadionā ir atrasta. 

Iedzīvotāju padome vienbalsīgi akceptē šo  projektu. 

I.Klaužs rosina sapulces gaitā vienoties arī par t.s. “mazajiem” projektiem, kam varētu saņemt 

Aizkraukles novada finansiālo atbalstu līdz EUR 1 000 ( ja šāda iespēja tiks piedāvāta). 

 

2.Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja Ilmāra Klauža atskaite par padomes iepriekšējās sapulcēs 

aktualizētajiem jautājumiem.  

Īss kopsavilkums: 

1) aizsargžogu pie bērnu rotaļu laukuma pagaidām neierīkos ( nav tik aktuāli) ; 

2) par “driftēšanu” Bebru pagasta centrā: rosina uzstādīt prožektoru laukumā pie Vecbebru 

tehnikuma; izskatīt iespējas par jaudīgāku novērošanas kameru iegādi; izveidot jaunus plakātus 

pret “driftēšanu” ar papildinātu informāciju ( pašvaldības policijas kontakti) un izvietot tos 

pagastā; 

3) zemāku basketbola grozu ierīkošana stadionā – iespējas un piedāvājumu izpētīs Bebru 

pagasta sporta dzīves organizētājs Artis Zvejnieks;  

4) jau šogad tiks ierīkots aizsargžogs stadionā; 

5) nākamajā peldsezonā A. Vagoliņa apsola  atvest pāris smilšu kravas Ornicānu dīķa - peldvietas 

labiekārtošanai;  iedzīvotāji rosina izvietot zīmi – aizliegumu te atrasties suņiem;  



6) tiks atjaunotas Mežaparka iebrauktuvju barjeras (ar metināšanu palīdzēs Iedzīvotāju 

padomes loceklis Māris Riekstiņš); 

7) 10 dienu laikā  pašvaldība uzstādīs trīs norādes uz Mežaparka estrādi;  

8) pludmales volejbola laukuma žoga atjaunošana nav paredzēta pašvaldības 2025.g. budžetā; 

iedzīvotāji rosina lūgt finansiālu atbalstu no sporta nometnēm, kas Vecbebros regulāri notiek 

vasaras sezonā; 

9) jaunas autostāvvietas izveidošana pie bērnudārza “Bitīte” un Bebru pamatskolas – jautājums 

jārisina kopā ar Vecbebru galvenā ceļa plānoto pārbūves projektu; 

10) Bebru pamatskolas skolēni un skolotāji piedalās Zutēnu kapu sakopšanā pirms Lāčplēša 

dienas; rosinājums šajās talkās aicināt piedalīties visus pagasta iedzīvotājus; pašvaldība 2024.g. 

ieguldījusi EUR 4 300 arboristu darba apmaksai Zutēnu kapsētā. 

 

Iedzīvotāju padome nolemj: ja Aizkraukles novada līdzdalības budžeta nolikumā tiks paredzēti 

t.s. “mazie”  projekti  (līdz EUR 1 000), tad šajā sadaļā iesniegt projektu par viena pārvietojama, 

augstumā regulējama basketbola groza iegādi Bebru stadiona vajadzībām. 

 

3. Kā notiks sadarbība ar pašvaldību un kā tiks nodrošināti ikdienas pakalpojumi Bebru pagasta 

iedzīvotājiem? Aktuāli jautājumi par izmaiņām pagasta vadībā un komunālās nodaļas darbā. 

 

Zināms, ka līdzšinējā Bebru pagasta pakalpojumu centra vadītāja Jolanta Mašinska ir iesniegusi 

darba līguma uzteikumu un strādās līdz 30.novembrim. Darba līguma uzteikumu iesniedzis arī 

Bebru pagasta komunālās nodaļas vadītājs Juris Bārs, viņš savus pienākumus veiks līdz 

11.decembrim. Kā tiks organizēts pašvaldības darbs Bebru pagastā? 

No Kokneses apvienības pārvaldes vadītājas Agritas Vagoliņas teiktā: 

• līdz 22.novembrim tiks izsludināts konkurss uz apvienotās (Bebru pagasts un Iršu 

pagasts) pārvaldes vadītāja amata vietu; konkurss būs arī uz abu pagastu apvienoto 

komunālās daļas vadītāja amatu; pieteikšanās konkursam būs līdz 2024. g. nogalei, sekos 

izvērtēšana;  

• pārejas periods līdz jaunās vadības darba uzsākšanai varētu būt divi mēneši; 

• šajā laikā vienu dienu nedēļā Bebru pagastā strādās Kokneses apvienības pārvaldes 

sekretāre Ginta Stāmure; viņa pieņems iedzīvotāju iesniegumus, uzklausīs jautājumus; 

• pusi darba dienas nedēlā Bebros strādās Kokneses apvienības pārvaldes vadītāja Agrita 

Vagoliņa vai komunālās nodaļas vadītāja Benita Peciņa. 

Iedzīvotāju padomes dalībnieku un klātesošo Bebru pagasta  iedzīvotāju jautājumi: 

1) Vai Kokneses apvienības vadība nesteidzas visiem citiem pa priekšu ar saukli: ”Visu saīsināt”? 

Vai tā notiek arī citur Aizkraukles novadā, piemēram, Daugavas kreisā krasta pašvaldībās? 



A.Vagoliņa: Jā, ir apvienotas vairāku citu pagastu pārvaldes ( Sece un Staburags, Daudzeva un 

Sērene, Pilskalne un Zalve). 

2) Vai citos apvienotajos pagastos ir sekretāre? 

A.Vagoliņa: Jā, ir. 

3) Kas Bebros veic sekretāres darba pienākumus ( mūsu pagastā vairs nav šāda amata)? 

A. Vagoliņa: Sekretāre, atrodoties Kokneses pārvaldē, daudzus darbus veic attālināti. 

4) Vai tas ir reāli – tuvākajos mēnešos vadīt pagasta komunālo saimniecību no Kokneses? 

A.Vagoliņa: Darba apjoms komunālās saimniecības vadībā ir samazinājies, piemēram, ūdens 

apgādes apsaimniekošana notiek centralizēti. Teritorijas apsaimniekošanas jautājumus 

nodrošinās ar Kokneses pārvaldes iekšējiem resursiem. 

5) Tika uzdoti vairāki konkrēti jautājumi par mājokļu un garāžu apsaimniekošanu, par pagasta 

apgaismojumu vakara stundās. 

 

Ilmārs Klaužs informēja par piedalīšanos Iedzīvotāju padomju forumā 22.novembrī Rīgā. 

Noslēgumā Ilga Beķere iedzīvotāju vārdā izteica pateicību Bebru pagasta pakalpojumu centra 

vadītājai Jolantai Mašinskai par ieguldīto darbu.  

 

 

  

 

Padomes sēdes vadītājs                                                          Ilmārs Klaužs 

Padomes sēdes sekretāre                                                       Sarmīte Plūme 
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